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W odpowiedzi na Pana interpelacjg qi;gqw sprawie adaptacii niewykozystanej czqSci

budynku po dawnym Gimnazjum nr 9 we Wloclawku na potzeby klub6w i slowazyszerl sportowych

upzejmie informujg, 2e w czerucu 2016 roku sala gimnastyczna byla wizytowana pzez pzedstawicieli

klub6w sportowych (trener6w) trenujqcych w czasowo zamknigtej malej Hali OS|R. Pzedstawiciele

klub6w wyrazili opinig, i2 sala nie nadaje sig do szkolenia sportowego dzieci i mlodzie2y. WSr6d

podanych powod6w wymienili, m. in. zbyt malE powiezchnig obiektu, co nara2a dzieci na kontuzje

i urazy, brak odpowiedniego spzgtu (zly monta2 tablic do koszyk6wki, naciqgdw do siatk6wki).

W zwiqzku z oneczon4 p0 wizji lokalnej pzez pzedstawicieli klub6w zbyt malq powiezchniq

sali, adaptacja jej na potzeby klub6w jest niemo2liwa.
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